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Medlemsmötet den 9 maj 2023 
 
Plats: Skarpnäcks Kulturhus, 
 
Antal medlemmar på mötet: 36.  
 
Magnus Brattström informerade om att  
 
PRO-Lokalen. Förhoppningsvis ska vi ha tillgång till lokalen 
efter midsommar. I dagsläget håller vi till på 
Segelflygsgatan 18. Vilket har fungerat väldigt bra. 
 
IT-utbildning. Skolungdomar ska lära ut IT under 
sommaren. Juni/juli och augusti. 
 
Sommarcafé - öppet hela sommaren. Så fort vi har tillgång 
till vår lokal på Skarpnäcks Torg 7 kommer vi att öppna för 
sommarcafé. Vi behöver flera frivilliga. Hör av dig till någon i 
styrelsen. 
 
Resor: med buss.   
Kinda kanal i juni– Magnus sa att om någon vill åka med 
ska han försöka få plats för resan.  
25 augusti Mariefred. Anmäl på vår hemsida eller direkt till 
Magnus. 
20 oktober Uppsala. Guide i domkyrkan och 
 
Friluftsdagen den 27 september i Kaninparken. Här 
behöver vi frivilliga som vill och kan hjälpa till.  
 
Bouleturnering på Kärrtorps IP. Anmäl dig till Magnus så 
snart som möjligt. 
 
Resorna och friluftsdagen samt bouleturneringen gör vi i 
samverkan med PRO föreningarna längs med linje 17.  
 
Nationaldagen den 6 juni i Skarpnäck. Vi kommer att 
medverka och informera om våra cirklar och aktiviteter. 
 
SPR. Vecka 36 kommer stadsdelen ha en hälsovecka. SPF 
Skarpnäck och Enskededalen har slagits samman. 
Enskededalen fick inte ihop en styrelse. Därav 
sammanslagningen. 
 
Klimatgruppen – Sten-Ivan Bylund. Totalt är det åtta 
medlemmar, vi tar gärna emot fler.  
Gruppen kommer att fortsätta under hösten och välkomnar 
fler medlemmar.  
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Sten-Ivan berättade också att Klimatgruppen har lämnat in 
ett medborgarförslag om att ordna en Klimatfestival i 
Skarpnäck till sommaren 2024.  
Klimatgruppen kommer finnas på plats den 21 maj i 
Bagarmossen där man får möjlighet att bygga ett eget 
bilhotell. Detta kommer gruppen lära ut under den dagen.  
Gruppen har väckt intresse på länsnivå och ska träffa Cure 
Hansson senare i år.  
 
Gåfotboll 
Martin Wikström från Skarpnäcks FF informerade och 
peppade oss att börja med Gå-fotboll för seniorer på 
sportfältet i Skarpnäck.  
Skarpnäcks FF har funnits sedan 2009. Liten klubb med 
stora ambitioner och vill ha en aktiv stadsdel. Arrangerar 
bl.a. fotbollsskola, fotbollsfritids.  
Om det finns intresse att starta en Gå-fotboll i Skarpnäck så 
ställer Skarpnäcks FF upp. En sport som påminner om 
fotboll,  
Martin undrade om det fanns ett gäng som kan tänka sig att 
starta. Det behövs minst 10 personer för att starta en 
träning och alla kan spela. Det finns även möjlighet till 
inomhustider.   
Martin fråga om det fanns intresse? Flera räckte upp 
handen. Under mötets gång skickade vi runt en lista och 
fick stort gensvar. Totalt anmälde sig 13 personer. Kul. 
 
Plats: Skarpnäcks sportfält.   
Ingen kostnad.  
Anmäl dig på länken: https://www.laget.se/SkarpnackFF-
Ga-fotboll/News/7303440/Var-med-och-starta-ga-fotboll  
 
Nästa möte blir den 13 juni i Kaninparken och vi kommer 
att grilla och umgås under trevliga former. Mer information 
kommer i Nyhetsbladet.  
 
Vi behöver fler som kan delta i de olika evenemangen vi har 
framför oss: till exempel festkommittén/trivselkommittén 
Öppet sommarcafé som vi beräkna starta i juli. Vissa 
fredagar kommer även Mötesplats Skarpnäck ha allsång 
samtidigt som Sommarcaféet.  
 
Hör av dig till någon i styrelsen med anmälan eller frågor. 
 
Vid tangenterna 
 
Marita Pihl 
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